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  OBČINA CERKLJE 

  NA GORENJSKEM 

 
Trg Davorina Jenka 13, 
 4207 Cerklje na Gorenjskem 
e-mail:obcinacerklje@siol.net 

� 04/ 2815820,�  04/ 28 15 800 

 
Številka:    032-07/2010-20 
Datum:      4. 7. 2013 

 
 
 
 

Z A P I S N I K 
 
16. redne seje Občinskega sveta Občine Cerklje na Gorenjskem, ki je bila v sredo 3. 7. 
2013 ob 16.30 uri, v sejni sobi Občine Cerklje na Gorenjskem, Trg Davorina Jenka 13, 
4207 Cerklje na Gorenjskem. 
 
 
PRISOTNI:      
Svetnice in svetniki:  Janez Korbar, Silva Dolinar, Klavdija Frelih, Blaž Kaplenik, 

Matjaž Črnič, Miha Zevnik, Jože Ipavec, Marinka Rezar, 
Vlado Ahčin, Peter Preložnik, Franci Sirc, Miha Janhar, 
Marko Bolka, Jaka Ciperle (prišel pri 4. točki),  Ciril Repnik, 
Anton Kopitar 

 
Opravičeno odsotni svetniki 
in svetnice:    - 
 
Neopravičeno odsotni svetniki 
in svetnice:   - 
 
 
Občinska uprava:             Franc Čebulj - župan, Marta Jarc – direktorica občinske 

uprave, Dragica Jerič, Andreja Jerala, Zdravko Kastelic, 
Metod Kropar, Špela Bergant Zarnik, Andreja Eržen in Jana 
Jenko kot zapisnikarica 

 
Vabljeni k posameznim  
točkam dnevnega reda:        Alja Prezelj - pravna služba Osnovno zdravstvo Gorenjske    

                                                              
 
Novinarji:    Jasna Paladin – Gorenjski Glas Kranj  
    Ana Jagodic – Radio Kranj 
      
     
Ostali prisotni:         Viktor Erzar – predsednik Nadzornega odbora Občine Cerklje   
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Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 15. redne seje, z dne 8.5.2013 
3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju Osnovnega 

zdravstva Gorenjske – predlog (gradivo je bilo že poslano z vabilom za 15. redno 
sejo) 

4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Cerklje na 
Gorenjskem za leto 2013  - predlog (skrajšani postopek) 

5. Odlok o čiščenju komunalnih odpadnih in padavinskih voda – osnutek 
6. Odlok o koncesiji za graditev vlečnice Luža na Krvavcu  - predlog (skrajšani 

postopek) 
7. Predlog Sklepa o izstopu občine iz družbe  KNRC, razvoj, diagnostika in 

zdravljenje, d.o.o., z vrnitvijo stvarnega vložka 
8. Svetniška vprašanja in pobude 
9. Poročilo župana  
 

 
Ad 1. 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
Župan Franc Čebulj je ugotovil sklepčnost, navzočih je bilo 15 članic in članov 
Občinskega sveta in odprl razpravo na predlagani dnevni red.   
 
Razprave na predlagani dnevni red ni bilo, zato je prisotnim predlagal, da se sprejme  

1. SKLEP: 
Sprejme se predlagani dnevni red.  
 
Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani dnevni red. 
Sklep je sprejet. 
 
 
Ad 2. 
Obravnava in potrditev zapisnika 15. redne seje, z dne 8.5.2013 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo na zapisnik 15. redne seje občinskega sveta. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem naslednji 

2. SKLEP: 
Sprejme se zapisnik 15. redne seje, z dne 8. 5. 2013.   
 
Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 3. 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju Osnovnega 
zdravstva Gorenjske – predlog  
Alja Prezelj, pravna služba OZG, je predstavila predlog Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o preoblikovanju OZG (v nadaljevanju: odlok). Povedala je, da 
predlog odloka vsebuje tri poglavitne spremembe, in sicer pripojitev Organizacijske 
enote Zobna poliklinika Kranj k OE Zdravstvenemu domu Kranj, vključitev Občine Gorje 
med ustanoviteljice zavoda in vključitev predstavnika zaposlenih OE Uprava v Svet OZG 
ter prenos funkcije vodenja OE Uprava na direktorja zavoda. Vse občine ustanoviteljice 
so sprejele predlagane spremembe odloka brez vsebinskih pripomb, razen MO Kranj, ki 
je sprejela dopolnitve odloka na ''imenovanje in izbiro direktorja organizacijske enote'' in 
na ''ustanovitev skupnega organa za izvrševanje ustanoviteljskih pravic.''   
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Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
Župan Franc Čebulj - je vprašal, če bo MO Kranj še enkrat obravnavala predlog odloka z 
današnjo vsebino.  
Alja Prezelj je odgovorila, da  je MO Kranj obravnavala in sprejela tako osnutek kot 
predlog odloka z novo vsebino v mesecu maju.  
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

3. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju Osnovnega zdravstva 
Gorenjske, v priloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 4.  
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Cerklje na 
Gorenjskem za leto 2013  - predlog (skrajšani postopek) 
Dragica Jerič je obrazložila predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 (v nadaljevanju: rebalans). 
Povedala je, da vrednost prihodkov znaša skupaj 7.627.876,00 evrov in se znižujejo za 
62.971,00  evrov ali 0,8 odstotne točke. Odhodki proračuna za leto 2013 zanašajo 
9.682.141,04 evrov in se povečujejo za 0,9 %, kar pomeni dejansko povišanje za 
87.970,04 evrov glede na sprejeti proračun. Presežek odhodkov nad prihodki znaša 
2.054.265,04 evrov. Razlika izkazuje proračunski primanjkljaj, ki bo nadomeščen iz 
sredstev na računih iz preteklih let. Proračunski primanjkljaj se zniža za znesek od 
vračila posojil v višini 3.324,00 evrov in poveča za dani  kapitalski delež v višini 
1.100.000,00 evrov.  Vrednost proračuna znaša 10.782.141,04 evrov.   
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Marko Bolka – je vprašal kaj je vzrok, da ni sredstev za projekt Malček in zakaj so črtana 
sredstva za samostan Adergas. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da so se sredstva iz proračunske postavke (v 
nadaljevanju: PP) 1823 – Obnova samostana Adergas prenesla na PP 1822 – Cerkve – 
kapelice – spomeniki. Za razdelitev sredstev se bo pripravil javni razpis. Za projekt 
Malček je povedal, da je prejel premalo točk in ni bil potrjen na razpisu za državna 
sredstva.  
 
Janez Korbar -  je vprašal, kateri projekti ne bodo v celoti izvedeni zaradi znižanja 
sredstev na PP 1329 – Občinske ceste v višini 264.140,00 evrov. Prosil je še za 
obrazložitev znižanja sredstev v višini 72.000,00 evrov na PP 1535 – Izgradnja fekalne 
kanalizacije Pšata – Zalog.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se sredstva za Občinske ceste znižujejo za cesto 
Sidraž – Šenturška Gora. Sredstva za Izgradnjo fekalne kanalizacije Pšata – Zalog so se 
znižala, ker je projekt za Glinje še v fazi pridobivanja dovoljenj. Sredstva za ta projekt se 
bodo namenila v naslednjem proračunu, ko bo pridobljeno gradbeno dovoljenje.  
 
Anton Kopitar – je prosil za obrazložitev sredstev za PGD Zgornji Brnik in Gasilsko 
zvezo Cerklje. Dejal je, da je delovanje gasilcev volonterskega značaja, zato naj se 
gasilcem dodelijo sredstva, če jih potrebujejo. 
Župan Franc Čebulj je obrazložil prenos sredstev iz  PP 0734 – PGD Zgornji Brnik  na 
PP 0730 – Gasilska zveza Cerklje v višini 50.000,00 evrov in so namenjene za izgradnjo 
gasilskega doma na Zgornjem Brniku. Razlika sredstev v višini 25.000,00 evrov se bo 
namenila za izgradnjo gasilskega doma v naslednjem letu. Obrazložil je še pravni vidik 
lastninskega deleža na gasilskem domu in financiranja preko gasilske zveze. 
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Franci Sirc – je predlagal, da se pri dejavnosti župana uporabi terminologija nepoklicni 
župan in ne neprofesionalni župan. Zanimalo ga je, zakaj letos ne bo razpisa za obnovo 
kozolcev – PP 1121 – Subvencije kmetom.  
Župan Franc Čebulj je povedal, da razpisa za obnovo kozolcev v letu 2013 ne bo možno 
izpeljati, ker je potrebno najprej pripraviti pravilnik o sofinanciranju obnove kozolcev. 
Pravilnik se bo obravnaval na občinskem svetu.  
 
Franci Sirc – je vprašal o povečanju sredstev za 50.000,00 evrov na PP 1932 - Transferi 
za materialne stroške OŠ za nakup kurilnega olja in dejal, da bi za ta denar lahko 
predelali kotlovnico na biomaso.  
Župan Franc Čebulj je dejal, da bi bila za prehod na biomaso potrebna znatno večja 
sredstva. Potrebno bi bilo pridobiti nov prostor, zalogovnik, itd.  Omenil je, da so 
razmišljali o ogrevanju na sekance, kamor bi se lahko vključila osnovna šola, vrtec, 
Petrovčeva hiša, banka, občinska stavba, vendar je vprašanje, če bi projekt lahko 
umestili v prostor. Povedal je, da v občini poteka plinifikacija in da je zemeljski plin 
bistveno cenejši od ostalih energentov. Omenil je javni razpis za Energetsko sanacijo 
osnovne šole v Cerkljah in Zalogu, pri kateri se bo izvedla izolacija fasade, izvedba 
vodnih vrtin in montaža toplotnih črpalk, kar bo s pomočjo geotermalne energije pocenilo 
ogrevanje v šoli.     
 
Franci Sirc – zanimal ga je ocenjen strošek elektrike za Prmuzarjevo hišo.   
Župan Franc Čebulj je povedal, da se niso odločili za odklop elektrike, ker bi bil ponovni 
priklop ob novogradnji dražji. 
 
Miha Janhar – je vprašal o namenu novega razpisa za PP 1822 – Cerkve – kapelice – 
spomeniki in če se lahko na razpis javi podružnica Lahovče. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da so sredstva tega razpisa namenjena za obnovo in 
vzdrževanje nepremične sakralne dediščine, ki je razvidna iz javnega registra 
nepremične kulturne dediščine. Na sam razpis se ne morejo javiti posamezniki ali 
podružnice, javljajo se lahko župnije, ki so lastniki oz. upravljavci sakralnega objekta. Za 
cerkev v Lahovčah se torej lahko prijavi župnija Cerklje.   
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme 

4. SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o proračunu Občine 
Cerklje na Gorenjskem za leto 2013. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 5.  
Odlok o čiščenju komunalnih odpadnih in padavinskih voda – osnutek 
Marta Jarc je obrazložila osnutek Odloka o čiščenju komunalnih odpadnih in padavinskih 
voda (v nadaljevanju: osnutek odloka). Povedala je, da se Občina Cerklje v 8. členu 
Aneksa št. 1 k Pogodbi o priključitvi občin pristopnic in sofinanciranju nadgradnje 
infrastrukturnih objektov in naprav CČN Domžale – Kamnik«, obvezuje, da bo pristopila 
k že veljavnemu Odloku o čiščenju komunalnih odpadnih in padavinskih voda, ki so ga v 
enakem besedilu sprejele občine lastnice (CČN Domžale – Kamnik) oz. bo zagotovila, 
da bo odlok v enakem besedilu zavezujoč tudi zanjo.  Na podlagi kupoprodajne pogodbe 
Občina Cerklje postaja lastnica dela Centralne čistilne naprave Domžale – Kamnik (CČN 
Domžale – Kamnik) in ker se bo priključila na omrežje odvajanja komunalnih odpadnih 
voda, ki se zaključi s čiščenjem na CČN Domžale – Kamnik, mora pripraviti tudi ustrezne 
občinske akte, ki bodo urejali novo stanje na področju izvajanja gospodarskih javnih 
služb. Povedala je, da osnutek odloka zajema vse spremembe in dopolnitve prvotnega 
Odloka, ki so ga občine lastnice sprejele v letu 2008. Osnutek odloka ne nadomešča 
občinskega  Odloka o čiščenju komunalnih odpadnih in padavinskih voda. Na naslednji 
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seji se bo predlagala določba, s katero se bo razmejilo veljavnost enega in drugega 
odloka. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Marko Bolka - je vprašal za definicijo industrijske odpadne vode oz. ali so to samo 
tehnološke vode, ki ne vsebujejo nekih okolju nevarnih in škodljivih primesi.  
Marta Jarc je povedala, da so posamezni izrazi v odloku obrazloženi v 3. členu, zadnji 
odstavek 3. člena pa določa, da imajo vsi ostali izrazi, uporabljeni v tem odloku, enak 
pomen, kot je določen v predpisih, ki urejajo emisije snovi in toplote pri odvajanju 
odpadnih vod iz virov onesnaževanja ter predpisih, ki urejajo obratovalni monitoring 
odpadnih vod. 
 
Franci Sirc – je vprašal, kaj ta odlok pomeni za kmetije in za tiste, ki so že priklopljeni na 
čistilno napravo v Češnjevku. 
Marta Jarc je odgovorila, da se ta odlok striktno opredeljuje samo na tisti del, kjer bo 
izvajalec javne gospodarske službe Javno podjetje Centralna čistilna naprava Domžale – 
Kamnik d.o.o., Domžale (v nadaljevanju: CČN Domžale – Kamnik) (2. člen odloka) 
odvajalo odpadne vode na  centralno čistilno napravo Domžale – Kamnik. Za tiste, ki so 
priključeni na čistilno napravo v Češnjevku oz. za celotno področje kanalizacije še naprej 
velja  občinski Odlok o čiščenju komunalnih odpadnih in padavinskih voda, v katerem je 
naveden izvajalec Komunala Kranj.  
 
Franci Sirc – je vprašal o izvedbi prekinitev odvoda odpadne vode  po 13. členu, 3. 
odstavku. Po tem odloku plačujejo uporabniki CČN Domžale-Kamnik samo čiščenje 
komunalnih odpadnih in padavinskih voda in ne odvajanja. Podal je pripombo na 20. 
člen osnutka odloka, in sicer kako se bo izvajal odvzem vzorca ter odčitavanje stanja 
merilca pretoka, če izvajalec gospodarske javne službe o tem ni dolžan predhodno 
obvestiti uporabnika oz. če  se bo izvajal poseg na neko zemljišče brez dovoljenja. Dejal 
je, da je določena globa za izvajalca gospodarske javne službe v 22. členu prenizka. 
Marta Jarc je odgovorila, da upravljavec kanalizacije Komunala Kranj na podlagi zahteve 
izvajalca  CČN Domžale-Kamnik odklopi uporabnika, ki ne plačuje računa. Glede globe 
je dejala, da je bil v času sprejemanja odloka v letu 2008 to najvišji določen znesek, ki se 
je po Zakonu o prekrških lahko predpisal. Zakon se je spremenil in tudi zneski bi se 
lahko povišali. Občina Cerklje je zadnja, ki pristopa v nek sistem, ki že deluje in tudi k 
odloku v takem besedilu kot so ga druge občine že sprejele. 
 
Anton Kopitar – je vprašal o zaračunavanju padavinske odpadne vode - onesnažene 
deževnice. 
Župan Franc Čebulj je obrazložil odštevalne števce, ki na čistilni napravi beležijo ne 
samo odpadne vode, ampak tudi meteorne in poplavne vode, ki vdrejo v kanalizacijo.  
Na čistilni napravi se meri očiščenost odpadnih vod in glede na procent očiščenosti se 
zaračunava taksa za obremenjevanje okolja.  
Anton Kopitar, Miha Zevnik, župan Franc Čebulj in Matjaž Črnič so razpravljali o 
meritvah, analizah, učinkih čiščenja in različnih sistemih odvoda odpadnih voda po 
občinah in upravljanju izvajalcev gospodarske javne službe ter plačilih uporabnika po 
števcu vode.  
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme  

5. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme osnutek Odloka o čiščenju 
komunalnih odpadnih in padavinskih voda, v predloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
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Ad 6.  
Odlok o koncesiji za graditev vlečnice Luža na Krvavcu  - predlog (skrajšani 
postopek) 
Marta Jarc je obrazložila predlog Odloka o koncesiji za graditev vlečnice Luža na 
Krvavcu po posameznih poglavjih. Povedala je, da je Občina pripravila koncesijski akt na 
podlagi prejete vloge o zainteresiranosti investitorja RTC Krvavec d.d. po obnovitvi 
vlečnice Luža in da je v koncesijskem aktu opredeljeno trajanje koncesije za čas 30 let 
od sklenitve koncesijske pogodbe.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
V krajši razpravi so Jože Ipavec, Marta Jarc, župan Franc Čebulj in Miha Zevnik 
razpravljali o rokih trajanja koncesije, amortizacijski dobi vlečnice in zaračunavanju 
koncesijske dajatve.  
  
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme  

6. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem potrdi in sprejme predlog Odloka o 
koncesiji za graditev vlečnice Luža na Krvavcu. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 

Ad 7.  
Predlog Sklepa o izstopu občine iz družbe  KNRC, razvoj, diagnostika in 
zdravljenje, d.o.o., z vrnitvijo stvarnega vložka 
Marta Jarc je povedala,  da  zaradi neaktivnosti družbe KNRC d.o.o. Občina Cerklje  
nima več interesa za udeležbo v družbi. Družba KNRC je bila ustanovljena v letu 2011 z 
namenom izgradnje in vzpostavitve klinike za nevro rehabilitacijo, ki bi predstavljala 
nadgradnjo javnega zdravstva in bi delovala po zgledu podobnih uspešnih centrov v 
razvitih sosednjih državah. Projekt ni zaživel, ker finančni viri niso bili zagotovljeni, 
predvideni tuji partner se je umaknil. Družba nima prihodkov, ustvarja pa določene 
stroške. Izstop družbenika iz družbe z omejeno odgovornostjo ureja Zakon o 
gospodarskih družbah (ZGD). Občina je naročila dve cenitvi, in sicer cenitev  tržne 
vrednosti nepremičnine s parc.št. 674/19 k.o. Šmartno in ocenitev tržne vrednosti družbe 
KNRC d.o.o.. Občina ob izstopu lahko zahteva vračilo zemljišča kot stvarnega vložka, 
saj vrednost stvarnega vložka ne presega ocenjene vrednosti poslovnega deleža. Zaradi 
izstopa Občine iz družbe se bo znižal osnovni kapital družbe KNRC, d.o.o..   
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Marko Bolka - je vprašal o višini stroškov Občine v postopku izstopa iz družbe KNRC, 
stroških cenitev in ostalih stroških delovanja te družbe. 
Marta Jarc  je povedala, da stroški cenitev znašajo 2.500,00 evrov. Drugih stroškov 
Občina ni imela, saj je bila družba neaktivna, zaradi česar Občina želi tudi izstopiti iz 
družbe.  
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

7. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Sklep o izstopu občine iz 
družbe  KNRC, razvoj, diagnostika in zdravljenje, d.o.o., z vrnitvijo stvarnega 
vložka, v predloženem besedilu.  
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
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Ad 8.  
Svetniška vprašanja in pobude 
Marko Bolka – je vprašal o vloženi pobudi Domgrada za spremembo prostorskega plana 
za cesto od njegove deponije na cesto Cerklje -  Poženik in bi bil glavni dovoz potem 
preko ulice Ignacija Borštnika.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je bila pred leti vložena pobuda  in da je bila 
obravnavana, vendar še ni končnega stališča ministrstva za kmetijstvo.  
 
Marko Bolka - je vprašal o izgradnji otroškega igrišča na Spodnjem Brniku.   
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je izgradnja otroškega igrišča zajeta v občinskem 
proračunu in v NRP. Realizacija je planirana jeseni 2013. Razpise vodi BSC Kranj, 
izgradnja otroškega igrišča sodi v program Leader in je financiran iz evropskih sredstev.  
 
Marko Bolka  - je podal pobudo za javno odprte dostopne WI-FI točke za turiste in 
domačine, vsaj v okolici TIC-a. 
Župan Franc Čebulj in Metod Kropar sta povedala, da o tem že potekajo pogovori. 
Uskladiti je potrebno kar nekaj tehničnih zadev.  
 
Marko Bolka - je podal pobudo za organiziran ogled gradnje Doma za starejše za 
občinski svet.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se bodo na gradbišču dogovorili za ogled. 
 
Anton Kopitar – je vprašal o odstranjevanju plevela za robniki, pločniki v Dvorjah. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da nekje skrbijo za odstranjevanje plevela po vaških 
skupnostih, nekje tudi vzdrževalci pogodbeniki.  
 
Jaka Ciperle – je pohvalil menjavo pokrovov jaškov v Dvorjah in vprašal, če to spada 
pod reklamacijo.  
Metod Kropar je odgovoril, da je bila menjava pokrovov reklamacija.  
 
Franci Sirc – je vprašal o vzdrževanju ceste na »Devca« pa do znamenja-križa, ki je 
javno dobro.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je cesta kategorizirana do zadnje hiše oz. do gozda, 
naprej cesta skozi gozd in do znamenja ni kategorizirana, zato jo vzdržujejo uporabniki 
oz. lastniki zemljišča ob cesti.  
 
Franci Sirc – je vprašal, če potekajo že kakšne aktivnosti za sanacijo lipe v Adergasu. 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da so strokovnjaki na vprašanje o možnosti sanacije in 
zaščite razpok vaške lipe odgovorili, da ni možnosti sanacije. Trenutno se je lipa spet 
oživela in lepo raste.  
 
Janez Korbar – je vprašal o poteku podeljene koncesije dimnikarskemu podjetju Dovrtel 
d.o.o., ker so občani zelo nezadovoljni z njihovim izvajanjem dimnikarskih storitev.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je podeljevanje koncesije za izvajanje dimnikarskih 
storitev v pristojnosti države, Ministrstva za kmetijstvo in okolje in da je bila ta pristojnost 
občinam odvzeta.  
 
Miha Janhar – je dejal, da so poljske poti že nasute in zelo lepo urejene. Opozoril je na 
divjanje z avtomobili po urejenih poljskih poteh in na možnost prometne nesreče s 
traktorji.  
 
Janez Korbar – je omenil novo davčno zakonodajo in davek na nepremičnine. V medijih 
je bilo objavljeno, da bo Občina Cerklje plačevala veliko več davka na nepremičnine oz. 
kot je sedaj prispevek. Predvsem kmetje, ki imajo zazidljivo zemljo, rabijo pa jo v 
kmetijske namene, dobivajo davke na premoženje. Zanimalo ga je, kaj je možno narediti 
in kakšne aktivnosti vodi Občina oz. pritiska na državo, tudi preko drugih ali združenja 
občin in če se določena zemljišča lahko izvzamejo iz zazidljivosti.   
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Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je bilo še nekaj mesecev nazaj veliko vprašanj, kdaj 
bo sprejet akt o zazidljivosti, ker občani želijo graditi. Pri odmeri davka na nepremičnine 
občani ne razločijo kdo ima kakšne pristojnosti. Občina ni sprejela davka in tudi ne 
modela ocenjevanja vrednosti nepremičnin, davek je sprejela država. Občina je na 
podlagi pobud občanov in na podlagi konceptov družb (na primer Aerodrom Brnik) 
sprejela zazidljivost zemljišč. Informacije, ki so jih dobili občani na Geodetski in Davčni 
upravi, da Občina lahko enostavno reši te obdavčitve, ne držijo. Občine ne morejo rešiti 
teh zadev.  
Geodetska uprava bo najbrž v jesenskem času znižala indekse vrednosti  nepremičnin. 
Glede modela množičnega vrednotenja nepremičnin Geodetska uprava RS na svojih 
spletnih straneh navaja, da zoper končnega izračuna vrednosti nepremičnin ni ugovora, 
lastniki nepremičnin tudi ne morejo dati pripombe na uporabljen model množičnega 
vrednotenja nepremičnin in da bo Geodetska uprava zavrnila vse pritožbe, ki jih bo 
prejela. Modeli vrednotenja nepremičnin se oblikujejo z metodami množičnega 
vrednotenja nepremičnin glede na ponudbo in povpraševanje na trgu nepremičnin 
najmanj vsaka štiri leta. V vmesnem obdobju se posplošene tržne vrednosti, 
evidentirane v registru nepremičnin, prilagajajo razmeram na trgu nepremičnin z indeksi 
vrednosti nepremičnin. Indeksi vrednosti nepremičnin se določajo za posamezne modele 
vrednotenja nepremičnin po vrednostnih conah na podlagi pregledanih in preverjenih 
podatkov evidence trga nepremičnin, predvsem na podlagi cene. Indekse vrednosti 
nepremičnin določi Vlada Republike Slovenije, ko se indeksi vrednosti spremenijo za več 
kot 10 % od določitve modela oziroma zadnje spremembe vrednosti.  
Župan je povedal, da se občanom svetuje, da na Občino naslovijo vlogo za izjavo oz. 
pobudo, da občina v postopkih za sprejem prostorskega akta za navedeno zemljišče 
vodi pobudo za izvzem iz zazidljivosti (na primer zemljišča za golf na letališču). Postopek 
izvzema iz zazidljivosti bo končan s sprejemom prostorskega akta, ki pa bo sprejet v 
jeseni. Poleg tega morajo občani vložiti na Davčno upravo pritožbo na odločbo o odmeri 
davka in prošnjo za zadržanje izvajanja odločbe zaradi plačila. Določene aktivnosti za 
spremembo pri obdavčenju nepremičnin oz. zmanjšanje vrednosti nepremičnin izvajata 
tudi Skupnost občin in Združenje občin Slovenije.     
 
  
Ad 9. 
Poročilo župana 
Župan Franc Čebulj je podal poročila župana: 
 

1. Javno naročilo za projekt »Oskrba s pitno vodo na območju zgornje Save (1. 
sklop)«  

Vezano na ta projekt se hkrati izvajajo tri javna naročila, in sicer: 
- Obveščanje javnosti o izvajanju operacije »Oskrba s pitno vodo na 

območju zgornje Save (1. sklop)« . Na razpis so se javili 4 ponudniki: Fronal 
d.o.o. Murska Sobota, Erico d.o.o. Velenje, Dialog-Si.net d.o.o. Ljubljana in 
Gorenjski glas d.o.o. Kranj. Izbrana je bila ponudba ponudnika Dialog-Si.net 
d.o.o. Ljubljana, ki je predložil popolno in najugodnejšo ponudbo.   

-  Storitve inženirja po pogodbenih določilih FIDIC in nadzornika po Zakonu o 
graditvi objektov pri izvedbi operacije »Oskrba s pitno vodo na območju 
zgornje Save (1. sklop)« . Na razpis sta prispeli dve ponudbi: ponudba 
ponudnika Lokainženiring d.o.o. Škofja Loka in ponudba ponudnika DRI 
Upravljanje investicij d.o.o. Ljubljana. . Izbrana je bila najugodnejša ponudba 
ponudnika Lokainženiring d.o.o. Škofja Loka. DRI Upravljanje investicij d.o.o. je 
že napovedal revizijo. 

- »Oskrba s pitno vodo na območju zgornje Save (1. sklop)«. Za izvajanje oz. 
gradnjo projekta so se javili 3 ponudniki: Garnol d.o.o. Kranj v skupnem nastopu 
s ponudnikom TELEG – M d.o.o. Ljubljana-Črnuče, OHL ŽR, as, Brno, Češka 
republika v skupnem nastopu s ponudnikom Gorenjska gradbena družba d.d. 
Kranj in Gorenje projekt d.o.o. Velenje, v skupnem nastopu s ponudnikom 
Esotech d.d. Velenje in ponudnikom Hidroinženiring d.o.o.. V samem postopku 
sta bili že v začetku napovedani 2 reviziji, ena v zvezi z razpisom, ki je bila takoj 
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upoštevana, pred odpiranjem ponudb, druga revizija je v teku. Na Državno 
revizijsko komisijo je naslovljena prošnja za čim hitrejšo obravnavo. Operacijo 
delno financira EU, in sicer iz Kohezijskega sklada.  Kot najugodnejša ponudba 
za navedeno javno naročilo je bil izbrana ponudba ponudnika Gorenje projekt 
d.o.o. Velenje. 

 
2. Javno naročilo »Energetska sanacija OŠ Davorina Jenka ter podružnične 

šole Zalog«. 
Na javni razpis so prispele 4 ponudbe naslednjih ponudnikov: IC DOM d.o.o. Kranj, CGP 
d.d. Novo mesto, PAM d.o.o. Novo mesto in VG5 d.o.o. Ljubljana. Za najugodnejšega 
ponudnika je bil izbran IC DOM d.o.o. Kranj.   

 
3. Javno naročilo »Energetska sanacija OŠ Davorina Jenka ter podružnične 

šole Zalog – ogrevanje« 
Na javni razpis se je javil samo en ponudnik, in sicer podjetje SB5 TIM Inženiring d.o.o. 
Ljubljana, katerega ponudba je bila formalno popolna in je bil izbran kot najugodnejši 
ponudnik. 
 

4. Javno naročilo »Energetsko učinkovita prenova javne razsvetljave v občini 
Cerklje na Gorenjskem« 

Za javno naročilo so bila izvedena pogajanja, zoper katera se je eden od ponudnikov 
pritožil in vložil revizijo. V skladu s Sklepom Državne revizijske komisije za revizijo 
postopkov oddaje javnih naročil je bila za javno naročilo izdana Odločitev o oddaji 
naročila. Razveljavila se je odločitev naročnika o začetku postopka s pogajanji brez 
predhodne objave in bil izbran najugodnejši ponudnik Elektromehanika Branko Gregorič 
s.p., Mirna.  
 
 
Župan Franc Čebulj je obvestil občinski svet, da bo v Novicah izpod Krvavca objavljen 
razpis za podelitev priznanj in nagrad ob občinskem prazniku.  Svetnice in svetnike je 
povabil na odprtje prenovljenega TIC-a.  
 
Župan Franc Čebulj je zaključil sejo občinskega sveta.  
 
 
Seja je bila končana ob 18.40 uri. 
 
 
Zapisala:      Sejo občinskega sveta je vodil: 
Jana Jenko       župan FRANC ČEBULJ   
 


